
Fra: Jonas Amrud Nilsen (jonamni@hotmail.com)
Sendt: 02.04.2020 22:47:50
Til: Postmottak Osen kommune
Kopi: torbjskj@gmail.com

Emne: Vs: Foreløpig svar på skogrydding.
Vedlegg: Tilbakemelding rydding av skog Rune Hepsø.JPG
Hei,

Se under for korrespondanse med nabo 14/178 ang. skogrydding i Øvre Lianveien.
Se vedlagt for korrespondanse med nabo 14/164.

Håper på snarlig svar på forespørsel.

Mvh Jonas Amrud Nilsen

Fra: Torbjørn Skjærvø <torbjskj@gmail.com>
Sendt: onsdag 1. april 2020 20:17
Til: Jonas Amrud Nilsen <jonamni@hotmail.com>
Emne: Re: Foreløpig svar på skogrydding.
 
Hei

Vi ønsker å beholde trær som står på vår tomt ellers har vi ingen innvendinger

tir. 31. mar. 2020 kl. 20:39 skrev Jonas Amrud Nilsen <jonamni@hotmail.com>:
Hei Torbjørn,

Her kommer som avtalt korrespondansen med Osen kommune (min forespørsel har jeg limt inn nederst).
Du kan gi tilbakemelding på denne eposten, så videresender jeg, eller du sender direkte til Osen kommune
med meg på kopi.

Jeg ønsker selvfølgelig å ta bort mest mulig skog, men som vi snakket om: Dersom dere vil at noe skal stå
igjen, så blir vi enige om det før jeg evt. starter.

Mvh Jonas

Fra: postmottak@osen.kommune.no <postmottak@osen.kommune.no>
Sendt: mandag 23. mars 2020 15:17
Til: jonamni@hotmail.com <jonamni@hotmail.com>
Emne: Foreløpig svar på skogrydding.
 
Hei.

Osen kommune har i lignende tilfeller behandlet forespørsler om felling av trær i kommunale felt.
Før vi behandler søknaden din, må du få avklart med eierne av gnr. 14/164 og 14/178 om de har merknader til ditt
spørsmål.
Så er det forskjell mellom rydding og tynning av skog, og dette kan ha betydning fra naboene til skogen.
Ber om naboene dine gir en skriftlig tilbakemelding som oversendes kommunen.



Når vi har mottatt dette, tar vi saken til behandling.

mvh
Ronald Bratberg

Min forespørsel (se også kartet vedlagt):

Hei,

 

Forespør med dette om jeg kan få rydde vekk noe skog foran eiendommen min (gårds‐ og bruksnummer 14/173,
se vedlagt kartutsnitt). Skogen som ønskes fjernet er skravert med gråfarge.

Skogen har vokst seg så høy at det er tilnærmet ingen utsikt fra eiendommen min fra det lauves om våren, til
bladene faller om høsten.

Skogen gjør også at krysset mellom Lianveien og Øvre Lianveien er uoversiktlig.

 

Håper på positivt svar.

 

Mvh Jonas Amrud Nilsen
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